
Beste raadslid, 
 
Zondag hebben wij u via de mail een brief gestuurd met enkele vragen. Ondanks dat de 
mail aan u als raadslid gericht was heeft burgemeester van Oostrum vandaag uitgebreid 
gereageerd op de brief van de SP. Uit zijn reactie (of dat wat de krant er van heeft 
gemaakt) lijkt het of de SP kritiek heeft op uw functioneren als raad. Dat zullen wij in deze 
crisistijd niet doen. De brief is bedoeld om onze zorgen uit te spreken en we hebben dat 
gekoppeld aan een paar concrete vragen. 
Door burgemeester van Oostrum wordt aangegeven dat u als raad op de hoogte bent 
van de acties die het college in gang heeft gezet. Dat is goed om te horen, maar ook juist 
in een crisistijd als deze zou het goed zijn dat die informatie in alle openbaarheid gedeeld 
wordt. Niet alleen op verzoek van de SP, maar voor alle inwoners in Berkelland. 
 
Ik hoop met deze mail meer uitleg te hebben gegeven bij de bedoeling van onze brief en 
ik hoop dat u deze mail nog ziet voor de commissie vergadering vanavond. 
 
Nb. door de griffie was aangeboden dat gebruik gemaakt kon worden van het 
spreekrecht op een digitale manier. Van dat aanbod hebben we geen gebruik gemaakt 
omdat we dachten dat onze brief en bedoelingen voldoende helder waren. 
 
Met vriendelijke groet, 
namens SP Berkelland 
 
Marcel Nijhof 
 
Organisatiesecretaris SP Berkelland 
tel. 06-52801392 
  


